

Announcements

1. We welcome everyone at this Live Streaming Church "Gathering", and especially welcome those who are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. Please use our online welcome form to fill in your information and any prayer requests. We will be happy to get you connected and supported. Here is the link, <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. **Operation Christmas Child - "Build a Shoebox Online"** - The RCCC Youth Group encourages all youth, children, families and church members to join them in making 100 gift-filled shoeboxes online. You can make a shoebox online for a suggested donation of \$25 (\$9 for shipping, \$16 for gifts). Building your shoebox online through our RCCC Operation Christmas Child link below will help us keep track of all the shoeboxes that youth, students, families, and church members are making. Our deadline to reach our goal is December 15. Praise the Lord that 33 boxes have been built so far online. <https://build-a-shoebox.samaritanspurse.org/view/523225ee-5337-49f5-971a-9d9b0dd74219>
3. **Covid - 19** - Church Council with the guidance of the Community Health and Contingency Planning Committee have decided to meet online through Zoom and YouTube (Live Streaming) for the month of November to Jan 3rd, 2021's Sunday service will also be Live Streamed. We will make a determination for the month of January at a later time. Please see <https://www.raleighccc.org/main/covid-19-announcement/> for the most recent information.
4. **The Church Council would like to share the names of the Deacon Candidates.** Secretary-Eric Yip; Comptroller-Roy Chen; Mandarin Ministry 1-Tom Wan; Mandarin Ministry 2-Ruei Ya Jou; Global Missions-Wendy Chow; Children's Ministry-Kaili Sawyer; General Affairs-Yih Shin Tan. Please keep these deacon candidates in your prayers.
5. **The Church's annual congregational meeting will be held on Dec 6th, 2020 1:00 pm** via Zoom where we will vote on the 2021 budget and the deacons/deaconess. The RCCC 2021 budget and deacon candidates testimonies are available online. Please download from the church website. <https://www.raleighccc.org/main/rccc-budgets/> (password: rccc2021). For any questions regarding the budget, there will be a Q&A on 11/29 1:00-2:00 pm (after the combined service) and we will have 5 days (12/2-12/6) to come into the Church to vote or vote by absentee ballot. More detail had been sent via Realm already.
6. **Rev. Dickinson's wife Mrs. Leona Dickinson went home to be with the Lord.** We pray that God's comfort will come upon the Dickinson family. In memory of Ms. Leona, RCCC has set up a Leona Dickinson Memorial Fund. You can donate to the fund and RCCC will send the donations to Rev. Dickinson. According to the IRS, donations used as gifts are not tax deductible. On your check please write "Leona donation" on the Memo line at the lower left corner. The church will accept donations for the Leona Dickinson Memorial Fund through 11/29.
7. **Christmas Love Offering to Pastoral Staff** - This is the season to show our appreciation to our pastoral staff. If you wish to show your appreciation you may contribute to a pool of collections that will be distributed to the staff (pastor Liang, pastor Rob, pastor Jerry, minister Harry, and minister Raymond). You may contribute to (1) an undesignated pool that will be distributed proportionately to the staff and/or (2) give to a specific staff member by designating your gift to that person. GIFTS ARE NON-TAX DEDUCTIBLE PER IRS REGULATIONS. The last Sunday that you can contribute is Sunday, December 20. The gifts will be presented on Sunday, December 27, 2020. Please contribute to the love offering by writing a separate check from your regular tithes and offering. Write on the memo line of the check "Christmas offering" or "Christmas offering for (name of staff)" and the amount if more than one person. Thank you for remembering the staff during this holiday season. In addition to your generosity, the church will be providing a gift as well.
8. **FPO (Faith Pledge Offering)** is dedicated to use on our supported Global Missionaries ministry. FPO offering received up to date(11/24) is \$43,685.79 For 2020 FPO goal is \$53,335. If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" in your Check. Please pray for Global Missionaries and the FPO ministry .

Youth Announcements

1. **Friday Youth Group Schedule** - Join us on this Friday, December 4, at 7:30 p.m. as we continue our video series, "Whisper: How to Hear God's Voice." If you can join us online, contact Pastor Jerry - at jmillercc3@yahoo.com or you can text him at 919.961.8859 for the Zoom Meeting Info.
2. **New Youth QT Plan - A Christmas Devotional - December 1-14**—One of the things that is vital for us during the Christmas season is to make sure we really understand the impact of Jesus' coming, His advent in our lives. This devotional will help you to focus on God's greatest gift of all, Jesus, and the true meaning of His birth for our present lives and for all eternity. Walk with us through this 14-Day Christmas Devotional and experience your best Christmas yet! Contact Pastor Jerry for info on how to join this plan.
3. **Youth Sunday School Online**—Join us for our Youth Sunday School classes as we meet online through Zoom from 9:00-10:00 a.m. each Sunday. Contact Pastor Jerry for Zoom Meeting info.
4. **Wednesday Youth Prayer and Discipleship** - Join us each week for sharing and prayer from 7:00-7:40 p.m. Contact Pastor Jerry for the Zoom Youth Prayer Meeting info.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

1. Children Ministry has resumed in September. The purpose is to draw your children to the Lord Jesus Christ, especially during the coronavirus pandemic. The Children Ministry Committee: Co-directors: Minister Raymond Ting and Minister Huang (Harry) Chen; Sunday Worship/School - Kaili Sawyer; Friday Program; Mike Liu; Special Programs: Mo-Yuen Chow. If you have any questions or want to volunteer, please email to children.rccc@gmail.com or contact them individually.
Programs: I. Sunday worship: (1) K-Grade 2; (2) Grades 3-5; 11:00 am—11:40 am, starting from September 6, delivered by Zoom.
II. Friday program: (1) K-Grade 2; (2) Grades 3-5; 7:00 pm -7:30 pm, starting from Sept 4, on Zoom. Both programs will adopt Lifeway digital materials for kids. The Lifeway program includes children hymns, bible stories and videos. Teachers will also lead some discussions.
Registration: Please follow the link below and complete an online form soon. <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration-2020-21/>

Upcoming Sermon

12/6

Pastor Rob

報告與代禱

1. 我們歡迎每個人參加線上直播“聚會”，特別是第一次參與的人。希望您們可以感受到耶穌基督的希望，信仰和愛。歡迎使用我們的線上表格填寫有關您的資料和任何需要代禱的事項。我們會與您聯繫並支持您。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. **教會議會根據社區衛生和應急計劃委員會提議，決定從11月至2021年1月3日將持續直播主日崇拜與線上聚會。** 我們將於明年1月視情況再決定何時開放。有關最新信息，請參見 <https://www.raleighccc.org/main/covid-19-announcement/>。
3. **冬季華/粵語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)將於12月6日開始，** 華語課程如下：
M 101 慕道/生命探索-Zoom ID: 838 6410 6738
M 211 向下扎根-Zoom ID: 865 0934 6871
M 212 屬靈新生命 - 結聖靈的果子-Zoom ID 850 5705 5267
為了方便老師準備，請大家上網登記報名，鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/2020-winter-adult-sunday-school-class-description/>
粵語課程：“三卷小先知書：約拿書，阿摩司書，何西阿書”和“路加福音〈上〉”，欲知詳情，請與葉錦波弟兄連繫。
4. **Operation Christmas Child—“線上製做鞋盒”** - RCCC 青少年鼓勵所有青少年，兒童，家庭和教會成員與他們一起線上製做 100 個裝滿禮物的鞋盒。您可以在網上製作鞋盒，捐款的建議是 \$25 (運費 \$9，禮物 \$16)，通過下面的連結 (<https://build-a-shoobox.samaritanspurse.org/view/523225ee-5337-49f5-971a-9d9b0dd74219>)，我們可以追蹤所有青少年，兒童，家庭和教會成員正在製作鞋盒的情況。達成目標的截止日期是 12 月 15 日。感謝主，到目前為止，我們已經在網上製做了 33 個鞋盒。
5. **2021-2022 年的執事候選人：**文書—葉錦波；兒童—王凱利；中文堂—萬自弘、舒瑞亞；財務—陳紀渝；總務—譚逸心和宣教—李麗雲，請在禱告中記念他們。
6. **教會年度會員大會將於 12 月 6 日 1:00 pm 經由“Zoom”舉行，**我們將投票通過 2021 年的預算並認定被提名的執事。您可以在教會網站 <https://www.raleighccc.org/main/rccc-budgets/> (password: rccc2021) 下載預算和查詢執事候選人的見証。有關預算的問題，11 月 29 日 1:00-2:00pm 聯合崇拜後有 Q&A，我們將開放 5 天(12 月 2-6 日)讓會員到教會投票或領取缺席選票投票，詳細的內容已由 Realm 送出。
7. **教會的信心奉獻(FPO, Faith Pledge Offering)**是專門用在我們所支持多位全球宣教士的事工。今年的信心奉獻至今(11/24)收到\$43,685.79，我們今年的 FPO 目標是\$53,335。如果會眾的奉獻是指定給 FPO，請在支票上註明是 FPO。並請大家為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
8. **在這感恩的季節，教會將為教牧同工(梁牧師，Rob 牧師，Jerry 牧師和陳傳道，丁傳道)準備禮物，以表謝意，也邀請您共襄盛舉。**奉獻的方式有二：(1) 不指名的奉獻，所收到的總數按比例分贈，(2) 指名奉獻給某位同工。請注意：根據美國稅務局的規定，餽贈奉獻不得抵稅。聖誕愛心奉獻的截止日期是 12 月 20 日，我們將於 12 月 27 日主日分贈給同工們。請您將愛心奉獻的支票與十一奉獻的支票分開，並於支票左下角註明“聖誕愛心奉獻”。您若要指名奉獻，請寫下同工(們)的姓名和對其奉獻的金額
9. 教會非常歡迎朱儉、糜霞芳夫婦、曹曼芳、潘曉青、王秀峰姐妹和劉燮堂、張達中弟兄成為教會會員。

10. 關懷與代禱：

- 1) Dickinson 牧師的太太 Leona 師母安息主懷，求神親自安慰 Dickson 牧師一家人，也請弟兄姊妹在禱告中記念！為了記念 Leona 師母，您可以捐款給洛麗華人基督教會 Leona 記念基金，我們會轉交給 Dickinson 牧師。根據美國稅務局的規定，捐贈奉獻不得抵稅。支票給 RCCC 左下角註明“Leona 奉獻”。教會接受給 Leona 記念基金的捐贈，至 11 月 29 日為止。

青少年事工報告

1. **青少年團契星期五線上聚會**— 歡迎參加我們在 12 月 4 日星期五晚上 7:30 的青少年團契線上聚會。我們將繼續視頻系列“耳語：如何聆聽上帝的聲音”。如果您想參加，請與 Jerry 牧師聯繫 jmillerrc3@yahoo.com 或發 text 至 919.961.8859 取得“Zoom 會議訊息”。
2. **新的靈修計劃-聖誕靈修計劃-12 月 1-14 日**— 在聖誕節期間，對我們而言至關重要的一件事是確認我們真正了解耶穌來臨，耶穌降臨對我們生活的影響。這個靈修計劃將幫助你專注於神給人最偉大的禮物——耶穌，並專注於祂的誕生對我們今天的生活和對我們的永恆之真正意義。在這 14 天的計劃中，我們將學習如何做到這一點。歡迎參加此計劃，請聯繫 Jerry 牧師了解有關如何參加的信息。
3. **線上青少年主日學**—歡迎參加我們的青少年主日學課程，每個星期天上午 9:00-10:00 Zoom 在線上上課。請與 Jerry 牧師聯繫以取得有關 Zoom 的訊息。
4. **週三青少年線上禱告會和門徒訓練**—每週三晚上 7:00-7:40 我們有青少年線上禱告會。請與 Jerry 牧師聯繫取得有關“Zoom”的訊息。

兒童事工報告

1. 兒童事工將於 9 月重新開始。目的是將孩童們帶到主耶穌基督面前——特別是在疫情期間。兒童事工委員會：由丁少文傳道和陳煌輝傳道帶領；兒童主日學/崇拜—由王凱利負責；星期五兒童事工—由劉寅巖負責；特別節目—周武元負責。如果您有任何疑問或願意幫忙，請發送電子郵件至 children.rccc@gmail.com 或與他們個別聯繫。

課程如下：

I 主日崇拜：(1) K-Grade 2；(2) 3-5 年級；從 9 月 6 日開始，上午 11:00-11:40，在 Zoom 舉行。

II 星期五聚會：(1) K-Grade 2；(2) 3-5 年級；從 9 月 4 日開始，晚上 7:00 pm-7:30 pm 在 Zoom 舉行。

這兩個課程都將採用 Lifeway 的數位教材。Lifeway 課程包括兒童唱詩讚美，聖經故事和視頻。老師也會帶領一些討論。

註冊：請點擊下面的鏈接並儘快填寫線上的表格。 <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration-2020-21/>

請為下週主日講員代禱

日期	華語	粵語	英語
12/6/2020	周德威弟兄		Rob 牧師